
  

Protokół Nr 26/2016  

z obrad dwudziestej szóstej sesji Rady Gminy Miłkowice 

w kadencji 2014 – 2018  z dnia 3 listopada 2016 r.  

     

Obrady odbyły się w świetlicy wiejskiej w Grzymalinie. 

Sesję o godz. 11.00 otworzył i prowadził Przewodniczący Rady - Tadeusz Gładysz.  

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Listy obecności radnych, sołtysów, zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad został przyjęty  do realizacji jednogłośnie: 

1. Interpelacje radnych. 

2. Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań bieżących. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Miłkowicach, 

b. zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania z budżetu Gminy 

Miłkowice dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

c. zmian w budżecie gminy Miłkowice na rok 2016, 

d. opłaty prolongacyjnej, 

e. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok, 

f. zmieniająca uchwałę Nr XIX/119/2012 Rady Gminy Miłkowice z dnia 22 maja 

2012r. w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Gniewomirowice 

(mpzp Gniewomirowice II), 

g. zmiany uchwały Nr V/39/2015 Rady Gminy Miłkowice z dnia 25 lutego 2015 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębach wsi Siedliska, 

Studnica, Gniewomirowice – gmina Miłkowice (MPZP S-S-G).  

4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

5. Sprawy różne. 

 

W punkcie 1 radni zgłosili następujące interpelacje:  

Radny Zdzisław Musiał – poprosił o dostarczanie dodatkowych informacji o sesji celem 

wywieszania na tablicy ogłoszeń w miejscowości, 

Radny Marek Kajda – złożył interpelację w sprawie zrywki pobocza w Grzymalinie, 

Radna Elżbieta Golec – interpelowała w sprawie uzupełnia braków przęseł w barierkach na 

rowie R-54 ( szczególnie na wysokości Państwa Wernik), 

Radna Stanisława Kobiak – poprosiła o wysypanie frezowiny na drodze w Jakuszowie.  

 

W punkcie 2 Wójt przedstawił informację z realizacji zadań bieżących. Poinformował  

m.in. o udziale w konwentach, skargach na wykonawców drogi S-3, nielegalnym wydobyciu 

kruszyw. Przekazał wiadomość, że gmina Miłkowice ma możliwość wskazać przedsięwzięcie 

o wartości 200.000 zł w budżecie powiatu legnickiego na 2017, w tym celu zbierze się 

Komisja Inwestycji i Planowania Przestrzennego Rady Gminy, o planowanym 

przedsięwzięciu należy poinformować Starostę Legnickiego w najbliższy poniedziałek.  

 

 

 



  

W punkcie 3 Rada Gminy Miłkowice podjęła  uchwały w sprawie : 

- zmiany składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Miłkowicach,  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania z budżetu Gminy Miłkowice 

dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

- zmian w budżecie gminy Miłkowice na rok 2016, 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

- opłaty prolongacyjnej, 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok, 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał odczytał  projekt i poddał go pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- zmieniająca uchwałę Nr XIX/119/2012 Rady Gminy Miłkowice z dnia 22 maja 2012r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie Gniewomirowice (mpzp Gniewomirowice 

II), 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

- zmiany uchwały Nr V/39/2015 Rady Gminy Miłkowice z dnia 25 lutego 2015 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębach wsi Siedliska, Studnica, Gniewomirowice 

- gmina Miłkowice (MPZP S-S-G). 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych i nie wniesiono do niego 

uwag. Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  



  

W punkcie 4 Wójt udzielił radnym odpowiedzi na interpelacje.  

 

W punkcie 5 Przewodniczący Rady jeszcze raz przypomniał radnym o pozytywnej opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłożonej przez Wójta Gminy Miłkowice 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miłkowice za I półrocze 2016 r. 

 

Poinformował radnych o dokonanych analizach oświadczeń majątkowych. 

 

Następnie zwrócił się do sołtysów czy mają jakieś zapytania. Zapytania złożyli: 

Sołtys Rzeszotar – Agata Woźniak – podniosła sprawę lokalizacji dzwonów koło Państwa 

Luby, złej jakości drogi na ulicy H. Pobożnego oraz kwestie transportu do Rzeszotar  

i Dobrzejowa liniami MPK Legnica.  

Sołtys Grzymalina – Eleonora Szpatowicz-Jakubowska – poprosiła o frezowinę na drogę koło 

cmentarza i zwróciła się z prośbą o uzupełnienie ubytków w dachu naprawionego ostatnio 

przystanku autobusowego.  

Sołtys Jezierzan – Krzysztof Parafianowicz – poprosił o odkrzaczenie wzdłuż drogi  

w Jezierzanach. 

Sołtys Głuchowic – Zygmunt Sokołowski – podziękował za lampy oświetleniowe.  

Ponadto w tym punkcie głos zabrał radny Dumkiewcz z prośbą o dostarczenie dodatkowego 

dzwona do Ulesia oraz radna Kobiak poinformowała o konieczności uzupełnienia dwóch 

punktów oświetleniowych w Jakuszowie.  

 

Na koniec udzielił głosu p. Elżbiecie Cieślak – pracownikowi Kasy Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego w Legnicy w sprawie bezpieczeństwa podczas prac  

w gospodarstwach rolnych.  

 

Na tym obrady sesji zakończono i  zamknięto o godzinie 12
30

.  

Protokół po przeczytaniu podpisano. 

Szczegółowy przebieg sesji odzwierciedla nagranie.  

 

 

 

Protokół sporządziła :                                                                       Przewodniczący  

                                                                                                   Rady Gminy Miłkowice 

              Anna Pytlak                                                                              Tadeusz Gładysz 


